
Protokół nr XLVII/2023 

z obrad XLVII Sesji Rady Gminy Godkowo kadencji 2018-2023 
odbytej dnia 29 sierpnia 2023 r. w sali narad w Urzędzie Gminy w Godkowie 

 
Ad. pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Borkowski o godz. 11:00 otworzył XLVII Sesję Rady Gminy 
Godkowo kadencji 2018-2023. Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i nagrywane oraz, 
że obecność na sesji jest jednoznaczna ze zgodą na upublicznianie swojego wizerunku. Stwierdził 
prawomocność sesji, gdyż na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 Radnych (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 
Następnie przywitał Wójta Gminy Pana Andrzeja Bondaruka, Skarbnik Gminy Panią Bożenę 
Makuch, Radnego Powiatu Elbląskiego Pana Andrzeja Sidora, Kierowników i Dyrektorów jednostek 
organizacyjnych Gminy, Radnych i Sołtysów (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Ad. pkt 2. Odczytanie porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad sesji: 
 

 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 2. Odczytanie porządku obrad. 
 3. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym. 
 4. Pisemne interpelacje i zapytania Radnych. 
 5. 
 6. 

Zapytania i wnioski Sołtysów. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godkowo 
na lata 2023-2026. 

 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Godkowo na 2023 rok. 
 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutów jednostek pomocniczych Gminy Godkowo. 
 9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy 

Godkowo oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym. 
10 Odpowiedzi na zapytania i wnioski Sołtysów. 
11. Przyjęcie protokołu z obrad XLVI Sesji Rady Gminy Godkowo. 
12. Zakończenie obrad. 

Nie zgłoszono propozycji dokonania zmian w porządku obrad. 
 
Ad. pkt 3. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym zgodnie z załącznikiem nr 3 do 
niniejszego protokołu. Odczytał również sprawozdanie z konsultacji dotyczących zmiany w 
statutach sołectw – zał. nr 4 do protokołu.  
 
Ad. pkt 4. Pisemne  interpelacje i zapytania Radnych 
 
Interpelacji pisemnych nie zgłoszono. 
 
Ad. pkt 5. Zapytania i wnioski Sołtysów 

 
Sławomir Łesyk Sołtys Godkowa zgłosił cieknący dach w ośrodku zdrowia, cieknące krany, 

potrzebę wykonania najazdów na koryta odprowadzające wodę przy przejściu dla  pieszych koło 



Dino (problem z przejechaniem wózkiem dziecięcym w tym miejscu). Ponadto studzienka przy 
przejściu do ZUK się rusza, stuka przy przejeżdżaniu autem, jest ryzyko, że się  otworzy. Zapytał też 
dlaczego msza dożynkowa jest w Kościele w Skowronach, a nie jest to msza polowa na  miejscu. 

Genowefa Kirol Sołtys Skowron poinformował, że kosze przy drodze do cmentarza mają 
dziurawe dna i śmieci się z nich wysypują. Poinformowała, że jest konieczność usunięcia trzech su-
chych jesionów przy drodze powiatowej Godkowo - Skowrony na wysokości tartaku. 

Stanisław Babiak Sołtys Piskajn zgłosił na drodze w kierunku Szymbor, w miejscu gdzie za-
czyna się asfalt jest przepust, który wymaga udrożnienia i pogłębienia. Zgłosił też konieczność usu-
nięcia spróchniałej wierzby k. mostu we wsi. Poprosił o usunięcie wozu, który dotąd służył za miej-
sce spotkań mieszkańców i prośba o zapewnienie czegoś, co posłuży za świetlicę, bo mieszkańców 
przybywa i dzieci też, plac zabaw jest też potrzebny, ogrodzenie. Podziękował dla Radnego Przemka 
Drysiak, który odkrzaczył drogę do pola w kierunku Łepna, poinformował że sam częściowo odkrza-
czył, ale poprosił Wójta o kontynuację prac w tamtym kierunku.  

Bogdan Chojecki Sołtys Stojp poinformował, że w ostatnim czasie w kaplicy w Stojpach, która 
działa od trzech lat, odbył się chrzest. 

Andrzej Sidor radny powiatu elbląskiego i mieszkaniec Gminy zgłosił uwagi co do postępu prac 
remontowych w szkole w Godkowie. Zapytał, dlaczego prace zaczęły się tak późno, przez co szkoła 
nie jest gotowa na przyjęcie uczniów. Wyraził swoje zdanie, na temat pozbycia się dwóch najwięk-
szych klas i szatni na potrzeby oddziałów przedszkolnych, ustawienia metalowych szafek na koryta-
rzu, uznając to za nietrafiony pomysł. Szafki są za małe i ustawione piętrowo. Lepiej byłoby dobu-
dować do szkoły część budynku z przeznaczeniem na oddziały przedszkolne. Zgłosił też potrzebę 
wymiany zabezpieczeń elektrycznych w szkole, ponieważ są przestarzałe. Zapytał kto decydował w 
sprawie Internetu światłowodowego, ponieważ nie wszędzie jest możliwość podłączenia się do 
niego, część Godkowa nie ma takiej możliwości, Krykajny również zostały pominięte. 

Robert Knyżewski Sołtys Grądek podziękował wszystkim, którzy przybyli na organizowany zjazd 
byłych pracowników PGR, złożył podziękowanie dla Skarbnik Gminy i Sołectwu Podągi za okazaną 
pomoc.  
  
Ad. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 
2023 - 2026 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 
posiedzeniu komisji Rady Gminy Godkowo. Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały, 
następnie Przewodniczący poddał go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 14 głosami 
„za”,  - jako: 
 
Uchwała Nr Nr XLVII/260/2023 – stanowiąca załącznik nr 5 do protokołu 

 
Poniżej – imienny wykaz z głosowania nad uchwałą: 
     GŁOSOWAŁO:  14   
     głosowało ZA: 14   
     głosowało PRZECIW: 0   
     WSTRZYMAŁO się: 0   
LP. Nazwisko i Imię jak głosował 

1 Adamczyk Ewa głosował ZA 

2 Białobrzeski Radosław        głosował ZA 

3 Borkowski Tomasz głosował ZA 

4 Ciarciński Paweł głosował ZA 



5 Drysiak Przemysław głosował ZA 

6 Dyl Konrad  głosował ZA 

7 Knyżewski Robert głosował ZA 

8 Łapka Ryszard głosowałZA 
9 Korwel Renata głosował ZA 

10 Niska Lilianna głosował ZA 

11 Rudnik Wiesław głosował ZA 

12 Rzepka Elżbieta głosował ZA 

13 Świstak Wiesław nieobecny 

14 Tomaszewska Helena głosował ZA 

15 Złomańczuk Marcin głosował ZA 

 

 
Ad. pkt. 7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Godkowo na 2023 rok 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 
posiedzeniu komisji Rady Gminy Godkowo. Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały, 
następnie Przewodniczący poddał go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 14 głosami 
„za”,  jako: 
 
Uchwała Nr XLVII/261/2023 – stanowiąca załącznik nr 6 do protokołu 

 
Poniżej – imienny wykaz z głosowania nad uchwałą: 
     GŁOSOWAŁO:  14   
     głosowało ZA: 14   
     głosowało PRZECIW: 0   
     WSTRZYMAŁO się: 0   
LP. Nazwisko i Imię jak głosował 

1 Adamczyk Ewa głosował ZA 

2 Białobrzeski Radosław        głosował ZA 

3 Borkowski Tomasz głosował ZA 

4 Ciarciński Paweł głosował ZA 

5 Drysiak Przemysław głosował ZA 

6 Dyl Konrad  głosował ZA 

7 Knyżewski Robert głosował ZA 

8 Łapka Ryszard głosował ZA 
9 Korwel Renata głosował ZA 

10 Niska Lilianna głosował ZA 

11 Rudnik Wiesław głosował ZA 

12 Rzepka Elżbieta głosował ZA 

13 Świstak Wiesław nieobecny 

14 Tomaszewska Helena głosował ZA 

15 Złomańczuk Marcin głosował ZA 

 
 
Ad. pkt. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutów jednostek pomocniczych Gminy 
Godkowo 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 
posiedzeniu komisji Rady Gminy Godkowo. Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały, 



następnie Przewodniczący poddał go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 14 głosami 
„za”,  jako: 
 
Uchwała Nr XLVII/262/2023 – stanowiąca załącznik nr 7 do protokołu 

 
Poniżej – imienny wykaz z głosowania nad uchwałą: 
     GŁOSOWAŁO:  14   
     głosowało ZA: 14   
     głosowało PRZECIW: 0   
     WSTRZYMAŁO się: 0   
LP. Nazwisko i Imię jak głosował 

1 Adamczyk Ewa głosował ZA 

2 Białobrzeski Radosław        głosował ZA 

3 Borkowski Tomasz głosował ZA 

4 Ciarciński Paweł głosował ZA 

5 Drysiak Przemysław głosował ZA 

6 Dyl Konrad  głosował ZA 

7 Knyżewski Robert głosował ZA 

8 Łapka Ryszard głosował ZA 
9 Korwel Renata głosował ZA 

10 Niska Lilianna głosował ZA 

11 Rudnik Wiesław głosował ZA 

12 Rzepka Elżbieta głosował ZA 

13 Świstak Wiesław nieobecny 

14 Tomaszewska Helena głosował ZA 

15 Złomańczuk Marcin głosował ZA 

 
 

Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy 
Godkowo oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 
posiedzeniu komisji Rady Gminy Godkowo. Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały, 
następnie Przewodniczący poddał go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 13 głosami 
„za”,  przy 1 głosie przeciw jako: 
 
Uchwała Nr XLVII/263/2023 – stanowiąca załącznik nr 8 do protokołu 

 
Poniżej – imienny wykaz z głosowania nad uchwałą: 
     GŁOSOWAŁO:  14   
     głosowało ZA: 13   
     głosowało PRZECIW: 1   
     WSTRZYMAŁO się: 0   
LP. Nazwisko i Imię jak głosował 

1 Adamczyk Ewa głosował ZA 

2 Białobrzeski Radosław        głosował ZA 

3 Borkowski Tomasz głosował ZA 

4 Ciarciński Paweł głosował ZA 

5 Drysiak Przemysław głosował ZA 



6 Dyl Konrad  głosował ZA 

7 Knyżewski Robert głosował przeciw 

8 Łapka Ryszard głosował ZA 
9 Korwel Renata głosował ZA 

10 Niska Lilianna głosował ZA 

11 Rudnik Wiesław głosował ZA 

12 Rzepka Elżbieta głosował ZA 

13 Świstak Wiesław nieobecny 

14 Tomaszewska Helena głosował ZA 

15 Złomańczuk Marcin głosował ZA 

 
 

Ad. pkt 10. Odpowiedzi na zapytania i wnioski Sołtysów 

Dla Sołtysa Godkowa, Wójt odpowiedział, że  do dachu był naprawiany  przez p. Heńka teraz drugi 
raz trzeba będzie podejść. Cieknące krany, bieżące remonty powinien dzierżawca budynku się zain-
teresować. Co do studzienki na drodze 513 zostanie to przekazane do rejonu dróg wojewódzkich.  
Msza dożynkowa odbędzie się w Kościele, ponieważ ks. Gazda nie za bardzo uznaje msze polowe. 
Wiele gmin także zaplanowało msze w kościołach, w końcu kościół od tego jest, by się w nim modlić.  

Odpowiadając Sołtys Skowron, Wójt uznał, że drzewa rosną przy drodze powiatowej i zostanie to 
przekazane do DZP. Dziurawy śmietnik przy cmentarzu – informacja przekazana zostanie do ZUK.  

Sołtysowi Piskajn Wójt odpowiedział, że przepust zostanie odmulony tylko trudno powiedzieć kiedy. 
Wierzba też zostanie usunięta. Co z planami na przyszły budynek świetlicy trudno odpowiedzieć, bo 
wiąże się to z dużymi finansami. 

Odpowiadając p. Sidor Wójt wspomniał, że pomysł realizacji punktów przedszkolnych zapadł dużo 
wcześniej. Niejedna szkoła takie szatnie posiada i funkcjonuje w jakiś sposób. Dzieci dzisiaj z błotem 
i śniegu nie przychodzą do szkoły, bo dojeżdżają większość autobusem, chodniki są odśnieżone. Co 
do wykonawcy, to niełatwo jest znaleźć wykonawcę na 2 miesiące, bo na na pół roku do przodu 
poplanowane mają zadania. Dzisiaj zostanie dokonana wizja lokalna, by sprawdzić, czy prace można 
przyspieszyć. Internet – Urząd też ma problem, mimo, że skrzynka na działce jest umiejscowiona, to 
też są trudności. Ta linia była projektowana chyba w latach jeszcze 90. Zadanie jest realizowane z 
dużym opóźnieniem.  Jest to projekt Marszałka. Jest rozczarowanie, ale nie ma w tym winy Urzędu.  

 Ad. pkt. 11. Przyjęcie protokołu z obrad  XLVI Sesji Rady Gminy Godkowo 

 
Protokół z XLVI sesji został przekazany Radnym do zapoznania się, uwag nie wniesiono. Protokół 
zostały przyjęty 14 głosami „za”. 
 
 
Ad. pkt. 12.  Zakończenie obrad 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy około godz. 12:00 
zakończył obrady XLVII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Godkowo. 
Podziękował wszystkim za udział. 
 
 
        Sporządziła                        Przewodniczył 

     Joanna Kubiak            Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Borkowski 


